
Шановна редакція!
Звертаються до вас розгнівані матері міста Стрия. 

Справа в тому, що належну нам допомогу на дітей 
управління соцзахисту (керівник – п. Волинець) перека-
зувало нам на картки через «Укргазпромбанк», про що 
нам повідомлялося щомісяця есемесками. Але раптом. 
Після місячної «безкоштовної» перерви, повідомлення 
про надходження допомоги прийшло з «Дельта Банку». 
Про який мало хто з нас знав. Там нас змусили заднім 
числом підписати договір із цим банком. Проте остан-
ні 2-3 місяці його банкомати гроші не видають. За ними, 
і то не в повному обсязі, а лише 500 грн максимум, тре-
ба було стояти в довжелезних чергах, а то й кілька днів 
поспіль. Нині ж таке стояння взагалі обмежили сумою 
200 грн. Хоча дехто з нас написав заяви кілька місяців 
тому на перерахування допомоги на дітей на картки 
«Приватбанку», все одно ці гроші йдуть чомусь на 
«Дельта Банк».

Але ж вибір банку – це справа добровільна! То ж чому 
наші права управління соцзахисту порушує? Чи там ро-
дичі когось працюють, чи відкати від такого масового 
напливу клієнтів і грошових надзоджень хтось отри-
мує?

Розгнівані матері м. Стрия.

Отримавши такого листа, редакція вирішила глибше 
вивчити це питання. Як з’ясувалося, ця проблема не суто 
стрийська, а загальноукраїнська. Черги біля відділень 
«Дельта Банку» спостерігаються скрізь. В основному це 
матері з дітьми, які намагаються отримати «дитячі гро-
ші», пенсіонери і вкладники, які хочуть зняти депозити 
чи отримати відсотки на них. 

Про проблему обмеження видачі готівки вони пробу-
ють  докричатися з допомогою соцмереж. Основний ме-
сідж цих повідомлень — на руки можна одержати лише 
100, 200, 500 грн (в залежності від відділення банку і від 
того, як кому пощастить), з банкомату гроші зняти не мож-
на, перевести їх зі свого рахунку в інший банк — пробле-
матично.

Чому? Чому це відбувається? І що буде далі? Мож-
ливо,  «Дельта Банк» - банкрот?  Проте, ні. На сайті На-
ціонального банку України є перелік фінустанов, що ви-
знані банкротами і знаходяться в стадії ліквідації чи вже 
ліквідовані. У цьому списку «Дельта Банку», на щастя 
матерів, немає.  

Купа макулатури, сотні 
непотрібних  та незрозумілих 
регуляторних актів, голий по-
пулізм та тонни іншого ін-
формаційно-номенклатур-
ного сміття, яке регулярно  
пхaють у голову простого 
обивателя, аби створити імі-
тацію хоча б якоїсь роботи у 
нашій міській раді.

Я ні в якому разі не хочу 
образити  службовий персо-
нал даної установи, але ж 
вибачте, панове, ми на по-
розі третього тисячоліття,  а  
структура управління у 
Стрийській міській раді і досі 
залишається совдепівською. 

В агонії зберегти владу 
міська верхівка ніяк не може 
змиритися з простою, ясною, 
зрозумілою, як білий день, 
тезою про те, що керівни-
цтво містом - справа грома-
ди, а не однієї людини в ін-
тересах наближених осіб чи 
сімей!!! 

І скільки би разів та сама 
міська влада не декларува-
ла  з року в рік  перелік пом-
пезних, одних і тих самих,  
регіональних програм місь-
кого бюджету м Стрий на 
2015 рік, їх виконання все 
одно залишається лише на 
папері, а деякі ну, м’яко ка-
жучи, просто – смішні. Але 
щоб не бути голослівним, 
пропоную саме тут внести 
трохи чіткості та конкретики!

Почнемо з програми «На-
шим слухачам найповніша і 
найсвіжіша  місцева інфор-
мація» на 2015 рік. Фінансу-
вання на дану так звану про-
граму закладається практич-
но кожного року, і не мале, і 
одразу зауважте: в додаток 
до неї можна знайти ще одну 
програму під назвою «Інфор-
маційне забезпечення еко-
номічного та соціального 
розвитку» м. Стрий на 2015 
рік. 

На яку також передбаче-
ні видатки!!! Тут, напевно, не 
потрібно бути експертом, 
щоб ствердно заявити, що за 
цільовим призначенням ці 
програми є спільнознамен-
никовими та фактично ду-
блюють одна одну. 

Тобто, ми з вами, Стрия-
ни, платимо щороку по 135.3 
та 300.0 ( тис грн.) за по-
хвальні оди чиновницькому 
апарату та керівникам міста 
в газеті «Гомін Волі», в якій 
я особисто за минулий рік не 
те що не прочитав, але про-
сто не знайшов жодного  
гранично-аналітичного чи 

критичного матеріалу. То-
тальна «джинса». Для лю-
дей, необізнаних з медіа-
сленгом, є простіше визна-
чення – прихована реклама. 
По суті дане видання є 
постійно-триваючою перед-
виборчою агітацією одного 
кандидата, за наші з вами 
гроші.

Йдемо далі. Хтось взага-
лі чув про таке диво, як 
«Програма розвитку малого 
та середнього підприємни-
цтва у Стрию на 2013-2015 
роки»?! Ну скажіть мені, чим 
може недолуга корумпована  
бюрократична машина місь-
кої ради стати у пригоді іно-
ваційному  бізнес-сегменту, 
який постійно розвивається 
та вдосконалюється. Хіба 
що наплодити  чергову купу  
непотрібу у вигляді пого-
джень дозволів, за отриман-
ням яких треба місяцями хо-
дити оббивати пороги, ну і 
звичайно, «носити»!!!

Йдемо далі «Програма 
зайнятості населення м 
Стрий на 2013-2017роки». 
От скажіть мені, за чинну ка-
денцію цієї влади прийшов 
хоч один інвестор до міста, 
чи запущено нове виробни-
цтво, чи, можливо, створено 
якесь підприємство, а це ро-
бочі місця, це ті ж самі по-
датки – та ні, ані інвестора, 
ні виробництва – нічого но-
вого не створено. А це, па-
нове, очевидно, мало б ро-
битися в рамках цієї програ-
ми!!! А як по іншому  підви-
щити інтенсивність зайня-
тості населення ? Натомість 
все, що спостерігається  за 
останні роки, це примножен-
ня та розширення бізнесу 
окремої категорії людей, на-
ближених до керівництва 

міста та щедре обдаровуван-
ня депутатів, які дають зеле-
не світло от таким проектам 
бюджету.

Йдемо далі. «Програма 
сприяння виконанню рішень 
судів та інших виконавчих 
документів та сплати судо-
вого збору». Ми з вами має-
мо платити 25.0 тис грн на 
програму, яка розроблена 
сукб’єктом владних повнова-
жень, який сам є лідером за 
кількістю судових позовів 
мешканців Стрийщини! Хто 
хоч раз судився з міською 
радою, напевно зрозуміє, як 
це - змусити Міськраду вико-
нати рішення суду, і скільки 
таких рішень та ж сама місь-
ка рада виконала, і скільки 
таких рішень винесено на ко-
ристь громади!!! На жаль, 
цього ви не прочитаєте в га-
зеті «Гомін волі», бо ця ін-
формація не підпадає під ви-
значення. Нашим читатчам 
найповніша і найсвіжіша міс-
цева інформація, і може ки-
нути тінь на владу, чи мож-
ливо, викликати нарешті 
природний інтерес у Стриян, 
чому ж люди так масово су-
дяться з органом, який по-
кликаний делегувати, пред-
ставляти та  служити грома-
ді!!!

Чому ми маємо в судах 
захищатися від свавілля лю-
дей, яких фактично найняли  
на роботу!!!

Можна і надалі продо-
вжувати розбирати по полич-
ках марнотратний неефек-
тивний доїльний апарат під 
назвою бюджет м Стрий на 
2015 рік – чого вартий лише 
злий жарт під назвою «Про-
грама: доступні та якісні 
ліки» - запитайте у пенсіоне-
рів. Вони вам розкажуть  про 

доступність ліків у рамках 
програми, на яку передбаче-
но не багато не мало аж 
223.0 тис грн коштів платни-
ків податків. Чи до прикладу 
програму «Духовність рятує 
світ», яка коштуватиме нам 
аж 100.0 тис. грн бюджетних 
коштів!! Духовність прихо-
дить з гідністю, а ви, на 
жаль, у час кривавого наро-
дження цієї  гідності  тихо хо-
валися аби зберегти власні 
дупи… 

І взагалі я хочу, щоб ці 
професіонали, які щороку лі-
плять наш бюджет, нарешті 
збагнули, що у цьому місті 
живуть інтелектуальні, освід-
чені молоді люди, які знають 
і розуміють, що таке функці-
ональна і відомча структури 
бюджету і зовсім не далекі 
від суті понять бюджетної 
класифікації чи міжбюджет-
них трансфертів…

Ми бачимо, розуміємо і 
мовчати не будемо.   

Зрештою, останнім ча-
сом слова «місцеве само-
врядування» ,  «вибори 
мера», «міська рада», «те-
риторіальна громада» стали 
звичними для вух пересічно-
го Стриянина. Хто тільки не 
говорив про них! Здавалося 
б, немає теми важливішої на 
місці , ніж місцева демокра-
тія, комунальне майно тощо.

Але придивімося уважні-
ше. Що дійсно змінилося в 
місцевому самоврядуванні 
нашого міста практично з се-
редини 90-х років до сьогод-
ні?

Декларування допомоги 
у розбудові Стрийських Цер-
ков, надання грошової допо-
моги малозабезпеченим гро-
мадянам, організовувати 
безкоштовні гарячі обіди для 
старих немічних, дітей-сиріт 
та дітей, в яких важкі умови 
проживання, забезпечувати 
пільгову категорію людей 
безкоштовними медикамен-
тами, зубопротезуванням, 
санаторно-курортними путів-
ками, інвалідними візками, -- 
це все добра і свята справа, 
і я переконаний що  найкра-
щим  кандидатом на мера 
для такої роботи був би Свя-
тий  Миколай. Він робив би 
це просто за покликом влас-
ного святого серця, а не під 
необхідність чергових вибо-
рів!!! 
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Закінчення	
на	3-й	стор.

Згвалтовані 
матері

Бо їх Без їхньої згоди 

«підклали» під «дельта Банк»

Бюджет - це гроші, 
призначені для людей

Стрийські чиновники нікого, окрім себе, 
за людей-то не вважають

Закінчення	на	2-й	стор.

Вільні		Люди	Стрия	та	Стрийського	району!
В час, коли у формальних українських армійських 

військових фомувань є базове забезпеченням, із озбро-
єнням і з продовольством, і з медикаментами, 8-ма 
рота ДУК ПС «Аррата», як і решта добровольчих ба-
тальйонів «Правого Сектору» по сьогодні озброєні та 
оснащені здебільшого лише власним патріотизмом, ен-
тузіазмом і кулаками… Проте, ми були, є і залишає-
мось найефективнішими смертоносними ударними гру-
пами на передовій… Для цього нам як повітря потріб-
на мобільність! Нам потрібні авто! Без будьяких осо-
бливих вимог будь-що, що може їхати… бажано – швид-
ко! Це дасть нам змогу догнати більше, давити біль-
ше – їхніх,  а головне, зберегти більше наших! Рекві-
зити вказані вище

андрій гергерт, 
командир 8 -ї роти "аррата" дУк пС.

аВто  на ато

Коли наші нащадки побачать те,
 у що перетворила Україну найкривавіша 

влада, яке виправдання вони знайдуть для нас?
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Про	 подорож	 друзів	
журналістів,	музик	та	во-
лонтерів	на	Схід	із	коля-
дою.	Перед	тим	як	розпо-
вісти	дещо,	хочу	сказати,	
що	 перед	 постановкою	
вертепу	рук	охочих	було	
багато,	але	вони	зникли.	
Залишились	Віра	та	Люб-
ця	 Яворські , 	 Назарко	
Орестович,	Руслан	Лесь-
ків,	Марійка	Щупак,	Воло-
дя	Дичій.	   

Славянськ, Лисичанськ, 
Кримське, Новоайдар, Ста-
робільськ, Чугуїв. Там чули 
і бачили наш вертеп. Не 
буду розповідати про місію 
волонтерів, які взяли нас з 
собою, вони безперечно ге-
рої, для львівських бригад 
везли автомобілі, і  цілу 
купу передач! Однак біль-
ше розкажу про … Різдво 
на Сході, наших солдат і 
їхню з нами радість від зу-
стрічі на фронті. 

По дорозі на Схід мені 
телефонували мої друзі з 
ДУКу, питали чому не їде-
мо до них, під Маріупіль, 
тому що так хотіли би по-
бачити справжній вертеп, і 
додали, що у них були - Дід 
мороз зі снігуркою. Цікаво, 
як вони взагалі наважились 
приїхати в гості до Право-
го сектора? А коли ми пе-
ретнули перші блокпости за 
Харковом, - побачили, що 
так і є - зазвичай Різдво на 
Сході - це дід мороз і сні-
гурка, а з колядок щось на 
зразок, «ангел прилетел, 
песенку запел», на цьому 
свято і закінчується. І це 
завжди влаштовувало ка-
цапів, але не українців! 

Не дивно, що наш різд-
вяний колектив запрошува-
ли чи не по всіх блокпостах 
навколо Славянська, і в са-
мому місті, навіть у місце-
вій бібліотеці, очевидно їм 
ніхто так і не заколядував 
за все Різдво! Ми приїхали 
до Славянська 13-того січ-
ня. Назарко Орестович із 
різдвяною зіркою та пше-
ничкою, і решта нас коля-
дували «Нова радість ста-
ла», «Старий рік минає», 
«Бог ся рождає», «По всьо-
му світу, стала новина», 
Назарко засівав Василям, 
а після співали «Ще сонце 
не сходить Василя прихо-

дить»!!! Крутили зірку, вона 
дзвеніла і всім ставало ра-
дісно від того, що на Укра-
їні Різдво! Однак найбіль-
ше за всіх тішились – наші 
хлопці, із заходу! Солдати 
зі сходу часто не розуміли 
наших співанок, навіть не 
знали, як відповідати на ві-

тання Христос ся Рождає. 
Сумно! Ну хіба потішило, 
що наше бандер івське 
«Слава Україні!» – не ігно-
рують, завзято відповіда-
ють. Зі Славянська полями 
і страшними недорогами, 
ми подались до Лисичан-
ська, нас зустрічали похму-
рі, розчаровані, повалені і 
нещасні то люди, то будин-
ки. А ще терикони! 

Наші військові під Лиси-
чанськом смачно готують – 
деруни і піцу. Ще й до того 
двоє солдат чудово зіграли 
ролі воїнів у нашому верте-
пі, які прогнали чорта з гум-
конвоєм і жида з мінськими 
угодами! Там же нас при-
йняли на ніч і розповіли ба-

гато цікавого про те, що 
вони в силі не лише відпо-
вісти ворогу, а й повернути 
усе, що той забрав, навіть 
більше! Однак розчаровані 
владою, просто поки «спо-
стерігають». Армію на пла-
ву тримають волонтери. 
Більшість місцевого насе-

лення на боці ворога. Га-
небно! Хочеться наплюва-
ти і кинути той нещасний, 
здається забутий Богом 
Схід! 

Цього ж дня ми мали ви-
рушити далі. Однак  надве-
чір розпочався обстріл се-
паратистами. Часом вибу-
хало так близько і сильно, 
що дзвеніли шибки і земля 
тряслась. Це тривало май-
же до ранку. Тому хлопці у 
дорогу нас не відпустили. 
Щоб не марнувати час, На-
зарчик Орестович, він же 
художник, вирішив зробити 
дещо – на бойовій машині 
піхоти намалювати патріо-
тичні символи та лозунги. 
Всю ніч він малював та ви-

різав трафарет, і лише пе-
р ед  с в і та н к о м  с и н ь о -
жовтий малюнок з’явився 
на БМП. 

Наступного дня ми ви-
рушили до Старобільська. 
Дорогою туди заїхали під 
Кримське. Там служить 
наш колега Роман Бабич. 
Він «підігнав» для нас сце-
ну і ми з причепа ЗІЛа що 
є духу колядували «Радуй-
ся земле», - щоб почули се-
пари, яких в той час бомби-
ли наші артилеристи. Так з 
висоти вантажівки у супро-
воді баяну і звуків градів, 
ми завіншували хлопцям. І 
ці почуття словами описа-
ти не можливо!

Попереду ще залишав-
ся Старобільськ та Чугуїв. 
І там дзвеніла наша різдвя-
на зірка. Ми отримували 
оплески, подяку, навіть со-
лодощі, і ще, так по секре-
ту скажу, незабутні стріль-
бища, до яких нас запроси-
ли!

Наші воїни чудові, силь-
ні, вірні своїй справі, вони 
професіонали, щоб там не 
казали! Вони воїни світла! 
Вони наша гордість! Ми ма-
ємо їх підтримувати на усіх 
можливих рівнях! І сказати 
владі що досить забирати 
у нас найкращих батьків та 
чоловіків, цю війну треба 
закінчувати вже зараз! Пе-
ремогою! І нехай дивуєть-
ся весь світ і розуміють на-
роди, бо з нами Бог!!! Хрис-
тос народився! Славімо 
Його! Слава Україні!

PS. А всім страхопудам 
– ганьба!

Наше	 політичне	 керівни-
цтво 	 не 	 хоче 	 перемагати ,	
оскільки	не	знає,	що	з	тією	пе-
ремогою	робити.	Їм	краще,	щоб	
усе	розвалювалось,	бо	так	лег-
ше	красти.	Цю	думку	озвучив	
на	 радіо	 Ера	ФМ	військовий	
експерт	Олексій	АРЕСтОВич.	

Метою війни не може бути 
просто мир, при якому не стріля-
ють. Метою війни, згідно з вій-
ськовою теорією, є мир, який кра-
щий довоєнного миру. Тільки за-
для цього є сенс воювати.

Ми  не  воюємо  том у,  що 
військово-політичне керівництво 
не хоче воювати. Вони звикли за-
робляти гроші в ситуації розпа-
ду, коли все погано. Вони - па-
дальники. Вони бояться перемо-
ги, бо не знають, що робити з пе-
ремогою, каже експерт.  

Вище військово-політичне ке-
рівництво України перемагати не 
хоче, бо боїться перемоги. Наша 
владна верхівка не хоче, щоб 
Україна була суспільством пере-
можців. 

Суспільство переможців - це 
люди, які повірили в себе і мо-
жуть поставити їм питання про 
вартість комунальних послуг, про 
10 нових податків, про ситуацію 
в країні, про те, куди ми рухає-
мося, чому не покарані винуват-
ці трагедії на Майдані.

Війна - це змагання за виграш 
у просторі й часі і вміння випе-
реджати противника у просторі й 
часі.

Війна - це також і підтримка 
союзників у боротьбі проти спіль-
ного ворога. 

Олексій Арестович розповів, 
як українцям треба воювати. А 
хорватський досвід нам не допо-
може, бо у нас нема таких керів-
ників, які були у Хорватії. 

Він також припустив, що Ро-
сія спробує знову напасти на 
Україну навесні. 

За даними розвідки, 65% бо-
йовиків і російських найманців 
знаходяться там, де нема мир-
них жителів. Тобто можна нане-
сти точковий удар і за півгодини 

вирішити половину проблем Дон-
басу.

Президент та його оточення 
ніколи не приймуть такого рішен-
ня. Вони швидше дозволять бо-
йовикам нанести удар по нас, 
вважає Арестович.

Він згадав, що в серпні росія-
ни намагалися вдертися до Укра-
їни одночасно по двох напрямках 
- Іловайському і Луганському. За-
раз ми згадуємо тільки про тра-
гедію під Іловайськом. Але під
Луганськом українці одержали
перемогу, і про це чомусь ніхто
не згадує.

вище керівництво України 
боїться перемоги

Це падальники, що зБагачУютьСя на розпаді - ареСтович

Правда, як повідомляє «Капітал», у банка є проблеми з ліквідніс-
тю, тобто здатністю забезпечити своєчасне і повне виконання своїх 
зобов’язань. Причини? Вкладники масово забирають гроші — як з по-
точних рахунків, так і розриваючи достроково депозити, а боржники 
платять все гірше. В самому «Дельта Банку» кажуть, що працюють 
стабільно, а обмеження на видачу готівки — тимчасовий і вимушений 
захід. «Дельта Банк» не відмовляється від своїх зобов’язань і гаран-
тує всім вкладникам повернення депозитів і здійснення виплат у по-
вному обсязі», - заспокоює прес-служба банку.

Все це добре. Проте, аж ніяк не пояснює, чому все-таки управлін-
ня соцзахисту не переказує «дитячі» гроші на рахунки (картки) бан-
ків, вказаних у заявах матерів. Тим паче, що (в	порядку	довідки	дру-
кується	мовою	оригіналу):

«Информация о решении конкурсной комиссии по отбору банков, 
в которых по согласию пенсионеров и получателей помощи могут 
открываться счета для выплаты пенсий и денежной помощи, по за-
ключению договоров с банками в 2015 году: Продолжить до 1 января 
2016 года срок действия договоров с такими уполномоченными бан-
ками: АБ «Укргазбанк», АО «Альфа-Банк», ОАО «ПРАВЭКС-БАНК», 
ПАО КБ «ПРИВАТБАНК», ПАО «Райффайзен Банк Аваль», ПАО «УК-
РСОЦБАНК», ПАО «Проминвестбанк», АО «Сбербанк», ОАО «Первый 
Украинский Международный банк», ОАО «АК «Экспресс-банк», АО 
«УкрСиббанк», ПАО «КРЕДИ АГРИКОЛЬ БАНК».

Ви помітили в цьому списку «Дельта банк»? Ми теж ні. Тоді пози-
ція міського «соцзабезу» взагалі незрозуміла. І навіть – підозріла. А 
це вже - справа компетентних органів!

василь доСтаєвСький.

Згвалтовані 
матері

Бо їх Без їхньої згоди «підклали» 

під «дельта Банк»
Закінчення.	Поч.	на	1-й	стор.

Саме	таке	враження	складається	про	депутатів	
Стрийської	міської	ради,	які	живуть	і	працюють	на	
безлюдному	острові,	відрізаному	від	світу,	і	не	чу-
ють	та	не	бачать,	що	діється	навколо.	А	швидше	за	
все	–	не	хочуть	ані	чути,	ані	бачити.	

Чим ще інакше пояснити той факт, що на вимогу 
громадських активістів Стрийщини - і не лише райо-
ну!- про створення Громадського телебачення, підпо-
рядкованого ГРОМАДІ, а не владі і не власнику кана-
ла, відгукнулися тільки депутати Стрийської районної 
ради, створивши у квітні минулого року комунальне під-
приємство «Громадське телебачення Стрийщини», за-
твердивши його Статут і зареєструвавши в Єдиному 
державному реєстрі, а у вересні призначивши його ди-
ректора? Міські ж депутати і досі – ані чичирк, ані пари 
з вуст: мовляв, нічого не чуєм, нічого не бачим; я – не 
я і хата – не моя...

А як може бути Громадське телебачення Стрийщи-
ни без Стрия?! Це все одно, що Громадське телеба-
чення України без Києва. А перше і друге, між тим, нор-
мально співпрацюють і співіснують. В інтересах обох: 
і мешканців столиці, і громадян всієї України. 

Ну добре, уявіть собі, що телеканал Громадського 
телебачення, запущений зі Стрия, якимось чином оми-
нає його і потрапляє на екрани телевізорів лише гля-
дачам району. Це ж нонсенс! Це неможливо! Правиль-
но. І я такої ж думки. 

Можливо, саме на це і сподіваються депутати місь-
кої ради. Нехай, мовляв, район створює, запускає, фі-
нансує, а місто всеодно дивитиметься... «на шару». 

Але в тому-то й суть Громадського телебачення, що 
його статутний фонд формується частково засновни-
ком чи співзасновниками, а левову частку, до 75-80%, 
складають добровільні внески і пожертвування всієї те-
риторіальної громади, усіх громадян, які хочуть мати 
свій власний чесний канал, а не служителя капіталу чи 
органу влади. 

Така економічна незалежність – необхідна запору-
ка відмежування телебачення від відомчих або вузько-
приватних інтересів, максимального служіння інтере-
сам громади, суспільним інтересам, громадського 
контролю за владою на противагу «ангажованим» ЗМІ 
(державним, партійним, приватним). Таке фінансуван-
ня діє на Заході, де стала демократія, де високий рі-
вень доходів населення і ще вищий рівень свідомості 
не лише бізнесових кіл, які не очікуючи прибутків, вно-
сять певні пожертвування, а й простих громадян... 

У нас же цей процес лише започатковується і йде 
паралельно з активізацією громади, її участі в суспіль-
ному житті і державотворенні. Потрібно ще чимало зу-
силь і дуже багато коштів, аби отримати кінцевий ре-
зультат в ідеалі. Але приємно те, що перший крок уже 
зроблено. Завдяки Стрийській районній раді, де-юре 
«Громадське телебачення Стрийщини» вже створено. 
Тепер потрібно наповнити його реальним змістом. І тут 
своє вагоме слово могли б сказати депутати міської 
ради. Запропонувавши, скажімо, на розгляд найближ-
чої своєї сесії питання про співзасновництво чи спів-
фінансування, чи просто участь міста в організації ді-
яльності «Громадського телебачення Стрийщини»... 

А робити вигляд, що цього питання взагалі на на-
ших теренах не існує, чесно кажучи, якось не до лиця 
ні такому поважному органу, ні тим паче – народним 
обранцям. Все ж таки не на безлюдному острові живе-
мо! 

 олексій Миколин.

депУтати 
Безлюдного оСтроВа 

СтрийСька коляда
 на Сході



3січень-лютий	2015	року

Жили були на світі 24 брати – Брод, Буськ, Гор, Дрог, 
Жид, Жовк, Зол, Бузьк, Мик, Морш, Мост, Нов, Пер, Пуст, 
Рад, Самб, Скол, Сок, Стар, Стрий, Труск, Тур, Черв, Яв 
і 20 сестер з іменами, похідними від братніх. Усі були 
дурні, один Стрий – мудрим. В усякому випадку він сам 
так вважав. Бо він єдиний, хто володів чарівною пілюлею 
від усіх хвороб. Хоча хворіли, чесно кажучи, всі однако-
во. Бо пілюля та була «липова». Навколо неї лише різні 
паразитики годувалися...

До чого це я веду такою казкою? Та ж до нашого міс-
та, шановні, до нашого міста! І до його мудрого керівни-
цтва. Адже воно ось вже більше 10-ти років за рахунок 
міського бюджету – за наш із вами рахунок, шановні! – 
утримує цілий  відділ охорони здоров’я Стрийського місь-
квиконкому. А це не мало, не багато, а більше півміль-
йона гривень у рік на 7-х його працівників. Принаймні, 
стільки передбачається у міському бюджеті на цей рік. 

У жодному із 20-ти районів області, в тому числі і 
Стрийському, немає районних відділів охорони здоров’я. 
А от із 24-х міст області лише в Стрию функціонує місь-
кий відділ охорони здоров’я. Тобто координує, контро-
лює, звітує, профілактує... 

Це тим більш дивно в умовах постійно триваючого ре-
формування галузі, коли кожен медичний заклад госпо-
дарює сам, має керівника, печатку, бухгалтера, рахунок 
у банку, закуповує необхідне, отримує субвенції, звітує 
до Львова і т.д. і т.п. Тобто, міськздороввідділ займаєть-
ся, по суті, дублюванням їхньої діяльності. І нічим біль-
ше. 

Невже, шановні мої стрияни, в нинішній складний для 
нас усіх час немає куди більше спрямувати ці півмільйо-
на наших із вами коштів? Чи на допомогу воякам, чи їх 
родинам, чи на лікування, чи багатодітним і малозабез-
печеним, чи частинку як пай міста у те ж Громадське те-
лебачення Стрийщини, чи... 

Тому «Правий сектор» Стрийщини пропонує депута-
там міської ради ліквідувати міський відділ охорони 
здоров’я, а передбачені на нього в міському бюджеті на 
цей рік кошти спрямувати на більш нагальні потреби. 

Михайло алєкСєєв, 
координатор «правий сектор-захід».

Файна пілюля: 
527000 на 

сімох!
І ЗНОВУ ДОПОМОГА ДОПОМОГА 

ДОПОМОГА...
Невже ми, Стрияни, такі немічні  

та бездарні, що неустанно потребує-
мо допомоги від влади!!!! Влади, яка, 
по суті, сповідуючи радянську тезу 
доброго господаря, який всім пома-
гає, обрала собі в такий спосіб елек-
торальний сегмент Стрийського на-
селення, яке найменше думає та за-
тиснуте у лещата бідності та апатії !!! 
Саме ці люди щоразу інфантильни-
ми голосами прокладають дорогу до 
керівництва містом партійній ставці, 
яка називає себе революціонерами . 

Невже вашим дітям, Стрияни, - ак-
тивній талановитій патріотичній мо-
лоді цього міста легше чи комфорт-
ніше жити, рости, навчатися чи пра-
цювати у цьому місті від того, що  
хтось регулярно, а це переважно одні 
і ті самі чиновницькі та депутатські  
фамілії: безоплатно  отримують чер-
гові земельні ділянки в місті, що одні 

ті самі кумо - функціонери  виграють 
чергові  тендери на надання тих чи 
інших послуг, чи, можливо, від того, 
що збільшили площі відведення місь-
кого кладовища, чи сміттєзвалища, 
на яких уже роками відмивають ваші 
гроші наші господарники!!! 

Давайте просто визнаємо , систе-
ма організації влади, і це особливо 
яскраво продемонстрував революцій-
ний рік 2014, продемонструвала не-
спроможність в сучасних умовах 
ефективно впливати на процеси 
соціально-економічного розвитку на-
шої  території, забезпечити сучасний 
рівень надання громадських послуг, 
який би відповідав європейським 
стандартам

Радянська система  Стрийського 
місцевого врядування, до всього ін-
шого, виявилася неспроможною до 
самовдосконалення і саморегуляції 
в умовах швидкоплинних змін, що 
відбуваються в Україні . Вона погли-

блюється через величезний кадровий 
фактор – у самій міській раді десяти-
літтями сидять вічно молоді, вічно 
праві вічно всезнаючі радянські пор-
тянки, які щось собі там «функціоні-
рують» що до болі нагадує відтворен-
ня  сумнозвісної «радянської мат-
рьошки».

Дивна парадигма нашого мислен-
ня чи не так – ми називаємо героя-
ми, відправляємо на майдан, на ві-
йну – тобто на смерть – одних людей 
– гідних, яким довіряємо власне міс-
то, власний спокій, безпеку власних
дітей, а от обираємо керувати цим
містом зовсім інших людей, так зва-
них “достойних”, які фактично нічого
цьому місту не дали – лише патріо-
тично обіцяють,  файно говорять,  до-
бре брешуть та демократично кра-
дуть!

олег Филик.

Звичайні	громадяни	за	
кілька	тижнів	покінчили	з	
бандитами	 і	корупцією	у	
найбільшому	місті	США.	
Північно-американський	
досвід	150-річної	давності	
може	виявитися	досить	ко-
рисним	 для	 нинішньої	
України.

УВАГА! Майте на ува-
зі, що всякий, хто буде 
красти, грабувати або 
вчиняти незаконне на-
сильство буде зрештою 
повішений. 

«Комітет	пильності»	
Так дохідливо і недво-

значно висловився Vigilance 
Committee - «Комітет пиль-
ності», який чинив самосуд в 
часи золотої лихоманки в Ка-
ліфорнії. 

Іспанське слово vigilante 
- «пильний» відповідало по-
точному моменту. Так назва-
ли себе люди, які добровіль-
но і самовільно взяли на
себе захист закону і мораль-
них норм у випадку, якщо
державні органи відсутні, не
діють або вражені корупцією.

У 1850-х роках у Сан-
Франциско був повний бар-
дак. Багато посад у правлін-
ні міста захопили головорізи 
і вихідці з австралійської ка-
торжної колонії. Тисячі іно-
земців та злочинців прямува-
ли в місто, яке не було гото-
ве до їхньої асиміляції. Міс-
та, в якому ділові люди на-
стільки були зайняті пошуком 
прибутків, що відмовлялися 
виступати в якості присяжних 
засідателів і навіть просто го-
лосувати. 

У результаті чиновники 
призначали собі все більш 
високу плату і доїли скарб-
ницю штату, витрачаючи ве-
ликі суми без звітів. 

Поліція знайшла спільну 
мову зі злочинцями та їх со-
юзниками. Не минало й ночі 
без зломів, грабежів або 
стрільби... 

Кримінальні авторитети 
вбивали беззбройних людей, 
а поліцейські та судді нази-
вали це самозахистом. 

У лютому 1851, після осо-

бливо зухвалого пограбуван-
ня, терпець жителів Сан-
Франциско урвався. П’ять ти-
сяч людей зібралися на пло-
щі. «Мер, кат і закони - це ми! 
- кричали вони. - Судді ще не
повісили жодної людини в
Каліфорнії!» Присутні сфор-
мували перший «Комітет
пильності» з 14 осіб. Вони
обрали присяжних, розгляну-
ли справу двох людей, зви-
нувачених у грабунку. Одна
особа була повішена, інша -
звільнена.

Це стало першою офіцій-
ною акцією вігілантів. Через 
день або два суддя у кримі-
нальних справах назвав поі-
менно 9 осіб, замішаних у по-
вішенні, і зажадав їхнього 
суду. Тоді комітет опубліку-
вав список з 180 осіб, що під-
писали статут. Суд не міг 
притягти до відповідальнос-
ті шановних громадян та й не 
намагався це зробити. 

Незабаром число вігілан-
тів зросло до 700 осіб. Вони 
заарештували 90 осіб, що 
звинувачувалися в підпалах, 
грабунках та вбивствах. Їх су-
дили: 3 були повішені, 1 ви-
поротий, вислано 15, 15 пе-
редані звичайним судам і 41 
- звільнений.

Нині незрозуміло, на-
скільки справедливим був 
суд вігілантів, але швидше за 
все - неупередженим: поло-
вина обвинувачених була ви-
правдана. Після вельми ак-
тивної діяльності, провівши 
чесних людей на посади 
мера, прокурора міста та су-
дового виконавця, Комітет ві-
гілантів ухвалив рішення про 
саморозпуск. 

Однак незабаром вияви-
лося, що рішення про само-
розпуск було передчасним - 
спокою ще не було. Комітет 
був змушений відновити 
свою роботу. Був прийнятий 
статут і вироблені процедур-
ні правила. На кілька років 
суворих заходів вистачило - 
встановився відносний поря-
док. 

Але у 1856 році, після 
кількох холоднокровних 
вбивств серед білого дня 
знову задзвонив дзвін Калі-
форнійської пожежної коман-
ди, скликаючи «Комітет вігі-
лантів». 

Серед білого дня на ву-
лиці, на очах у численних 
свідків була застрелена без-
збройна людина, і суд при-
сяжних, вислухавши сприт-
ного адвоката, вирішив, що 

це був самозахист. Майже 
одночасно з цим колишній 
мешканець в’язниці Сінг-Сінг, 
а в 1856 році попечитель 
шкіл графства застрелив ре-
дактора місцевої газети, який 
оприлюднив його криміналь-
не минуле. Після чого схо-
вався в поліцейській дільни-
ці, що знаходилася під контр-
олем його друзів. 

«Люди висипали на вули-
ці. Один з братів <.. вбитого 
редактора ..> в полум’яній 
промові зажадав смертної 
кари через повішення. На-
товп навколо в’язниці ставав 
все чисельнішим. Прибули 
війська для посилення тю-
ремної охорони. 

Мер вмовляв: «Надайте 
можливість діяти закону. 
Справедливість буде віднов-
лена. Але люди вже надиви-
лися на справедливість. 
Вони відмовлялися розійти-
ся», - так описав ці події 
письменник Ірвінг Стоун в 
своїй книзі «Гідні моїх гір».

Тієї ночі був створений 
«Комітет пильності» 1856 
року. Його президентом став 
Вільям Колмен, один з чле-
нів Комітету 1851 року. Кол-
мен опублікував у газеті на-
ступне оголошення: «Членів 
Комітету пильності і добрих 
громадян просять прийти на 
збори в будинок № 105 Ѕ на 
Сакраменто-стріт сьогодні, у 
п’ятницю, о дев’ятій годині 
ранку». 

До полудня півтори тися-
чі чоловіків, які віддали себе 
у розпорядження Коулмена, 
було внесено до списків ко-
мітету. Коулмена обрали 
президентом; кожен чоловік 
дав клятву підкорятися комі-
тету, зберігати таємницю і 
отримав порядковий номер. 
До вечора записалися дві ти-
сячі громадян. Загалом до 
Комітету записалося понад 8 
тисяч осіб. 

Вігіланти вирішили роз-
битися на роти по сто чоло-
вік кожна, вибрати команди-
рів і скласти плани військо-
вої підготовки. Виконавчий 
комітет складався з тридця-
ти семи членів. Працював він 
у три зміни, по дванадцять 
чоловік у кожній. По три ко-
мандира від кожної сотні вхо-
дили до Ради делегатів. Чле-
ни комітету вносили грошові 
пожертвування. 

Комітет орендував трипо-
верховий будинок № 41 по 
Сакраменто-стріт, на його 
даху встановили гармату. 

Звели укріплення з мішків з 
піском висотою у вісім футів 
(вище 3-х метрів, з амбразу-
рами. На кутах валів також 
встановили гармати. У тилу 
розмістили стайні з кавале-
рійськими і артилерійськими 
кіньми. 

Коли було потрібно, по 
сигналу дзвонів три чверті 
чоловічого населення міста 
зі зброєю в руках і з білими 
стрічками в петлицях бігли 
до місця збору. 

У наступні тижні злочин-
ці і продажні політики дюжи-
нами поставали перед «Ко-
мітетом пильності». 

Їх судили і страчували - 
або депортували, оплачую-
чи при необхідності тран-
спортні витрати. 

У червні  губернатор 
Джонсон вирішив, що час по-
класти край самочинної ді-
яльності комітету. Він оголо-
сив облогу. Проте Президент 
Пірс відмовив у його прохан-
ні про допомогу військовими 
частинами та артилерією. 
Тоді губернатор звернувся 
до Комітету з вимогою про 
саморозпуск. 

Стративши злочинців і 
вигнавши шахраїв і політич-
них махінаторів з міста, «Ко-
мітет пильності» погодився 
саморозпуститися. Призна-
чили дату на четверте лип-
ня, День незалежності США. 

Врешті-решт, комітет 
здійснив саморозпуск лише 
18 серпня. Він, однак, зберіг 
за собою неофіційну владу. 
Крім того, Комітет висунув 
своїх кандидатів на всі поса-
ди в органах міського само-
врядування, провівши їх за 
списками Народної партії, і 
призначив відповідальних 
контролерів на президент-
ських виборах 4 листопада 
1856 року. 

Ті поліцейські, які приєд-
налися до Комітету пильнос-
ті, повернулися до виконан-
ня своїх обов’язків. 

Комітет влаштував па-
рад. Його члени йшли під 
звуки оркестру, одягнені в 
довгі сюртуки з сатиновими 
білими стрічками в петлицях. 
Командири мали при собі 
рушниці, в стволах яких були 
встромлені букетики квітів. 

олена каганеЦь.

зашморг і куля. як «зачистити» місто 
від бандитів і продажних політиків

Весною і влітку українці масово йшли добровольця-
ми в добровольчі загони і часто без належного озброєн-
ня зупиняли ворога, забирали трофейну зброю і йшли у 
наступ. Сьогодні ті, що ще півроку тому рвалися на фронт, 
ставляться доволі скептично до чергової мобілізації. 
Щось не схоже, що настільки впав рівень патріотизму.

Таку думку висловив Іван Макар, український громад-
ський і політичний діяч, правник, який у свої 58 років є 
добровольцем батальйону "Айдар": 

"Мені здається, що українці почали усвідомлювати, 
що Порошенко нічуть не кращий за Януковича, а Яценюк 
- за Азарова. І внутрішня культурна політика країни,її ру-
сифікаторська суть нічуть не змінилася від тої, що вела-
ся за часів Януковича. Хоч українське телебачення вже
не віщає на цілком зрусифікований Крим та окуповану
частину Донбасу, але мовлення стало ще більше росій-
ським. Нам демонструють, що окупаційна влада нікуди
не ділася. Влада з якогось дива не тільки видає пенсії
мешканцям окупованих територій, але й безплатно на-
дає їм такі дефіцитні в Україні газ та електроенергію, до-
тує вугільну галузь та повертає ПДВ їхнім підприємствам.

Люди готові воювати за свю країну, але лиш тоді, коли 
ця країна своя. Важко визнавати Україну своєю країною 
воякам, що брали Луганськ, а потім влада з якогось дива 
його здала, воякам, товариші яких масово гинули під Іло-
вайськом, куди в котел їх кинуло злочинне командуван-
ня, воякам, коли їх часто навіть відмовляються оформ-
ляти як вояків, а в той же час президентський синок, що 
і пороху не понюхав, стає орденоносцем. Важко визна-
вати Україну своєю країною волонтерам, що часто разом 
з патріотичними громадянами останні свої кошти тратять 
на Армію в той час, коли армійські посадовці розкрада-
ють як бюджетні кошти, так і допомогу, що надходить з 
інших країн.

Є приклади у світовій історії, коли люди жертвували 
свої сімейні коштовності для підтримки національної ва-
люти. Але коли знали, що ці кошти не будуть розкрада-
тися. Українці на Майдані і на початку війни жертвували 
своє життя за свою країну, але тепер не хочуть жертву-
вати, бо побачили, що влада просто марнує їхні жертви. 
То може досить? Може, може, пора скидати цю злодій-
ську окупаційну владу".

іван Макар: "люди готові 
воювати за СВою країну”

Бюджет - це гроші, 
призначені для людей

Закінчення.	Поч	на	1-й	стор.

Історія	вчить
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Громадська організація 
«Правовий центр «Феміда»

надає безкоштовні юридичні консультації 
малозабезпеченим верствам населення 

з питань:
- допомога в оформленні права власності

на нерухоме майно, земельні ділянки;
- допомога з проблемних кредитів;
- трудове право;
- цивільне право;
- допомога в оформленні пенсій та соціаль-

них виплат;
- допомога в оформленні спадщини.
Наша	адреса:	м.	Стрий,	вул.	Зелена,	24.
телефони:	097-67-94-344,	093-645-35-33,

5-29-45.

Часом мене запитують: «А в чому шкода від телебачення?». Від-
повідаю: «Підключаючись до телебачення, Ти ризикуєш потрапити 
в залежність». Зрештою, це повідомлення адресовано вольним лю-
дям, тому біороботи можуть далі не читати. Перегляньте краще кі-
нофільм ЛОпуХИ. Ті ж, хто хоче отримати ілюстрацію про загрозу 
телебачення, може подивитись і обдумати кіно Вони живуть. Хоча 
воно не тільки про телебачення, але там алегорично показано, як 
за допомогою телевізійного сигналу впливають на психіку людей. У 
будь-яких образах, котрі ми бачимо, можна виділити певні вказівки, 
що нам намагаються передати: купуй, підкоряйся, бійся, спи або ж 
твори, люби, дізнавайся, дій. Яких вказівок Ти бачиш більше на екра-
ні телевізора?Для того, щоб образи справді впливали на людську 
свідомість вони мають бути яскравішими за інших або їх треба час-
то повторювати. Саме в цьому успіх реклами. Повторювання – ма-
тір запам’ятовування!Читання різниться від перегляду телепереда-
чі тим, що читач сам створює в своїй уяві образи і це стимулює роз-
виток творчих здібностей. Тоді, як глядач привчається тільки до спо-
живання. Тож читаймо своїм дітям книги і привчаймо їх до самостій-
ного читання.

телеправління

Щоб	 уникати	 поми-
лок	 –	 вчи	 історію.	 так	
мене	навчали	в	школі.	І	
дійсно,	коли	починаєш	
грунтовніше	вивчати	іс-
торичні	події	розумієш	
– все	повторюється.	час
іде	а	багато	хто	з	наших
політиків	не	роблять	ні-
яких	висновків.

А	згадаймо	першого	
українського	президен-
та	і	його	політику.	Укра-
їнська	Центральна	Рада,	
така	хороша	назва	і	та-
кий	бездіяльний	орган.	

МИНУЛЕ – У 1917 році 
було проголошено УНР. 
Більшовики почали готу-
вати повстання проте про-
валили його. Росія поста-
вила УНР ультиматум про 
легалізацію більшовиць-
ких військових загонів на 
Україні. Ми відмовились. 

СУЧАСНЕ – У лютому 
2014 року перемогла ре-
волюція гідності. На сході 
країни почали утворюва-
тись озброєні банд фор-
мування, які утворили так 
звані ДНР та ЛНР. Росія 
поставила ультиматум – 
легалізувати та визнати 
їх. 

МИНУЛЕ – Росія вела 
неоголошену війну під 
приводом самовизначен-
ня  людей та створення 
фіктивної Більшовицької 
України.

СУЧАСНЕ – Росія веде 
неоголошену війну під 
приводом звільнення лю-
дей та створення міфічної 
Новоросії. Вона запере-
чує наявність військ в 
Україні та наголошує що 
гуманітарні конвої не за-
возять зброї до нас.

МИНУЛЕ – Грушев -
ський був впевнений, що 
Росія не нападе. Грушев-
ський мирний президент.  
Також він наполягав на 
мирному результаті пере-
говорів. В результаті під 
Крутами загинули мирні 
студенти. 

СУЧАСНЕ – Порошен-
ко був впевнений, що Ро-
сія не нападе. Порошен-
ко мирний президент.  Та-
кож він наполягав на мир-
ному результаті перегово-
рів. В результаті під Іло-
вайськом, Зеленопіллям, 
в Донецькому аеропорту 
гинуть кращі сини Украї-
ни.

МИНУЛЕ – Грушев -
ський сформував Раду 
народних міністрів, проте 
в неї ввійшли представни-
ки тільки однієї партії. 
Вона була не результа-
тивною. 

СУЧАСНЕ – Порошен-
ко  створив Верховну 
раду з двох партій: Партії 
імені Самого себе і На-
родного Фронту Яценюка. 

Вона є не результатив-
ною.

МИНУЛЕ – Оскільки 
Грушевський не приймав 
рішучих кроків, то Цен-
тральну Раду було усуну-
то і стався Гетьманський 
переворот. Гетьман теж 
виявився не результатив-
ним і  в результаті  по-
встання до влади при-
йшла Директорія на чолі 
з Симоном Петлюрою. 

СУЧАСНЕ – Порошен-
ко не приймає рішучих 
кроків для боротьби з во-
рогом. Багато солдат за-
гинули в час так званого 
фіктивного перемир’я. 
Частина Парламенту дер-
жави складена з людей, 
які підтримують «руский 
мір». Сини політиків не 
воюють на сході, а відпо-

чивають за кордоном. 
Проте є велика кількість 
батальйонів, які складені 
з справжніх патріотів. У 
Раді є Ярош, Парасюк, 
Береза, Білецький, Гаври-
люк – справжні патріоти, 
які змогли б керувати дер-
жавою. Батальйони поки 
мовчать, проте… час іде і 
все міняється. Генштаб 
забороняє солдатам стрі-
ляти у відповідь…

МИНУЛЕ – У 1917-
1920 за зраду розстрілю-
вали.     

СУЧАСНЕ – У 2014 за 
зраду звільняють з поса-
ди і переводять на інше 
місце. 

Висновки потрібно ро-
бити, щоб уникати поми-
лок у майбутньому.

ярослав ладанай.

іСториЧні Паралелі: 
від грУШевСького до ПороШенка

Мав відрядження у м.Броди та був 
приємно вражений. Встановлений но-
вий світлофор на перехресті вулиць 
Залізничної та Т.Шевченка. За інфор-
мацією Бродівської міської ради вар-
тість світлофора 165 тис.грн.!!! Част-
ково роботи по монтажу виконувало 
КП "Броди". Але головне, друзі, - ЦЕ 
СПРАВЖНІЙ ГОСПОДАРСЬКИЙ ПІД-
ХІД!!!! Коли у інших містах умудря-
ються ремонтувати два старі лампо-
ві світлофори за 200 тис.грн!!! Про-
сто головне - бажання щось робити. 
І нормальний підхід до справи. Можу 
відверто сказати, що міський голова 
Бродів п.Анаталій Белей є справжнім 
господарем, який при такому обме-

женому бюджеті малого міста з 24 
тис. населення, спроможний робити 
реальну роботу, яку може бачити ко-
жен простий бродівчанин. 

Буду ініціювати, щоб моє рідне 
місто, з 60 тис. населення, розгляну-
ло питання встановлення нових світ-
лофорів. Щоб нам, стриянам, не було 
встидно перед бродівчанами. 

У бродівчан ще маємо чого вчити-
ся - створювати ОСББ, яких у Бродах 
більше 70%!!! У нас, напевне, немає 
навіть 1%... Вчитися, як місто має до-
помагати ОСББ. Для прикладу ОСББ 
"Джерело"(будинок по вул. Джерель-
на,22): у 2014 році міська рада виді-
лила 10 тис.грн для встановлення 

пластикових вікон у під’їздах + 3,5 
тис.грн додали самі мешканці. У 2013 
році міська рада виділила 5 тис.грн 
для ремонту парапетів на даху + 10 
тис.грн додали мешканці. Роботу по 
інших ОСББ не буду перераховува-
ти, так як її дійсно багато. Це ПРИ-
КЛАД РЕАЛЬНОЇ РОБОТИ такого ма-
лого міста. 

Мені перед бродівчанами встид-
но. Чесно...Тому що у моєму велико-
му місті для ОСББ не виділяється НІ 
КОПІЙКИ...

роман Співак.

Щоб стриянам не було ВСтидно! 

Реклама

Побратими! Знаємо, що кожен із вас та ваших людей 
по мірі можливості долучається до допомоги АТО. Сьо-
годні у скруті опинився  галицький батальйон  ДУК ПС 
«Аратта». Хлопці зараз на передовій під керівництвом 
Андрія  Гергерта.  Начальник штабу «Аратта» - керівник 
«Правого сектора» Львівщини  Артем Луцак. Батальйон 
на передовій - охороняє від окупанта важливі напрямки 
Маріуполь-Бердянськ-Волноваха. Бійці будуть дуже вдяч-
ні як за амуніцію та спорядження так і за фінансову до-
помогу.

Гр о ш і  м о ж н а  п е р е р а х у в а т и :  А р т е м  Л у ц а к  
5457082390262140 на потреби батальйону Аратта. 

Або ж на рахунок ГО «Правий сектор-Захід»:
Р/р 2600301536923
ЦФ ПАТ «Кредобанк»
Код ЄДРПОУ – 39189329
МФО 325365, Добровільна пожертва, без ПДФ
Нижче – перелік того, чого найдужче бракує в баталь-

йоні:
1.Штурмові і важкі БЖ 4+ класу (!), 2. Шоломи кевла-

рові від 3+ (!), 3. Розгрузки якісні зручні (!), 4. Зимові бєр-
ци, 5. Протитепловізорні маскхалати, 6. Радіостанції, 
7. Радіосканер, 8. Навігатори, 9. Каліматори, 10. План-
ки Пікатіні, 11. Обвєси на АК, 12. Тактичні наплічники,
13. Ножі, 14. Піраміди металеві під зброю ( може спита-
ти десь по військових), 15. Ліхтарики, 16. Тактичні і 
снайперські рукавиці, 17. Сейф важкий великий для БК, 
18. Тактичні окуляри, 19. Мобільні телефони з посили-
нем корпусом, 20. Картки поповнення Київстар і Лайф,
21. Перфоратор, болгарка, дриль, 22. Електозварка,
23. Пускозарядний пристрій для аккумуляторів, 24. Бро-
непластини для укріплення автотранспорту, 25. Зва-
рювальний аппарат, 26. Бус на 15-20 пасажирських місць
(!), 27. Компресора для авто, 28. Бус повноприводний
грузопасажир, 29. Червоний скотч, 30. карточки на паль-
не.

Просимо вас організувати збір допомоги для галиць-
кого батальйону «Арата». Кошти можна перерахувати від-
разу на картку Артема Луцака або ж на рахунок ГО «Пра-
вий сектор-Захід». Амуніцію та екіпірування привозьте в 
центральний офіс на Міцкевича, звідки, коли все збере-
мо, буде організовано відправку на ДУК.

Разом переможемо!
Слава Україні!  Героям Слава!

Координаторам го «правий 
сектор-захід» та активістам


